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آیت االله طباطبایی نژاد گفته: شاید بی سابقه باشد که حاضران در سازمان ملل به سخنان رئیس جمهوری آمریکا بخندند و این

نشان از عزت ما در جهان دارد| رفتارهایی از مردم سر می زند که بویی از اسلام ندارد.

دین به ما می آموزد که احتکار نکنیم؛ 

به گزارش اسپاداناخبر، امام جمعه اصفهان تاکید کرد که مردم در شرایط اقتصادی فعلی باید بیش از گذشته به یکدیگر کمک
کنند و نباید نسبت به هم بی تفاوت باشند. آیت االله سید یوسف طباطبایی نژاد در نماز جمعه اصفهان در مصلی بزرگ این شهر،

افزود : در وضعیت اقتصادی که مدتی است با آن روبه رو هستیم، با بالا رفتن نرخ ارز، وضع عده ای بهتر شد و نیازمندان و
مردم عادی شرایط بدتری پیدا کردند، بنابراین باید به فکر یکدیگر باشیم. وی ادامه داد : با آغاز سال تحصیلی توجه به همدیگر

باید افزایش پیدا کند، ائمه جماعت و مساجد می توانند کانون جمع آوری کمک های مردمی و توزیع بین نیازمندان شوند. نماینده
ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان تصریح کرد: همه گرانی های اخیر به خاطر بی تدبیری دولت و تحریم ها نیست، بلکه

بخش اعظم آن مربوط به خود ماست، زیرا با افزایش قیمت، مردم به جای نخریدن به حرص و طمع دچار شده و رفتارهایی
که بویی از اسلام ندارد از آنان سر زده می شود. وی با اشاره به گرانی کالاها و اجناس از جمله رب گوجه فرنگی تصریح کرد:
دین برای این نیست که رب گوجه ارزان شود بلکه به ما می آموزد که احتکار نکنیم. امام جمعه اصفهان همچنین به سخنرانی
رئیس جمهوری در سازمان ملل اشاره کرد و ادامه داد: رئیس جمهوری حق نامه نوشته شده را به خوبی ادا کرد، بسیاری از

حضار برای این سخنرانی کف زدند و در طرف مقابل شماری به سخنرانی ترامپ خندیدند. آیت االله طباطبایی نژاد اضافه کرد:
شاید بی سابقه باشد که حاضران در سازمان ملل به سخنان رئیس جمهوری آمریکا بخندند و این نشان از عزت ما در جهان
دارد. امام جمعه اصفهان فاجعه تروریستی اهواز را کار تکفیری ها دانست و اضافه کرد : دشمنان نمی توانند نمایش قدرت

کشورمان را مشاهده کنند، بنابرایی مردم بی گناه را هدف قرار می دهند که در تاریخ بشر چنین فاجعه های خونینی کمتر دیده
شده است. وی ادامه داد: افرادی که ادعای حقوق بشر دارند در برابر این فاجعه سکوت کردند اما ملت ما با این شهادتها قوی
تر و متحدتر خواهد شد. وی در ادامه با اشاره به روز آتش نشانی بیان کرد : جا دارد از طرف مردم از این فرزندان تشکر کنم،

زیرا آنان در شرایط ناگوار به کمک مردم می شتابند. منبع/ جماران
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